
Faxe Ladeplads den 29.maj 2009 

 

Sognefogedparkens Grundejerforening. 
 

Referat af bestyrelsesmøde den 14. maj 2009.05.20 

 

Til stede: Hele bestyrelsen. 

 

1:  Referat fra sidste møde: 
Det blev indskærpet, at referat også skal sendes til suppleanterne. Det vil 

efterfølgende blive gjort. 

Ellers ingen bemærkninger. 

 

2: Nyt fra formanden: 
 

Grundejere på Brombærvej med plantebælte har fået frist til 1. maj til at bringe 

tingene i orden. Ch. Tekn. Udvalg har meddelt, at man besigtiger grundene uge 21, 

og herefter foretages anmeldelse hvis forholdene ikke er i orden. 

 

3: Nyt fra kassereren: 

 
Der er indkøbt en PC, pris  kr.4999 incl. ekstra HD. Endvidere 5 USB-nøgler, pris kr. 

500, en til hvert bestyrelsesmedlem til lagring af materiale vedr. foreningen. Herved 

opnår vi større sikkerhed og mobilitet af oplysninger. Forsikring hertil kr. 899, og 

bogføringsprogram kr. 2250. Virusprogram for 3 år kr. 617. 

Der er 7 som endnu ikke har betalt kontingent. 

Regnskabet blev gennem gået, ingen bemærkninger. 

Der sendes en opdateret medlemsliste til Parcelhusejernes Landsforening. 

 

4: Grønt område: 
Skøde: Udkast til endeligt skøde modtaget fra Skødespecialisten.  Sendes til PL til 

udtalelse. 

Vedligeholdelse: Der bør slås tættere på sten og kanter, ellers generel tilfredshed. 

Naturgrund, tilsåning efter kloakarbejde: OK. 

 

5: Blåbærvej: 
Der er sendt brev til PL ang. færdiggørelse. Svar ikke til megen hjælp. Videresendt til 

kommunaldirektør som  svarer, at der ikke er dato for færdiggørelse. Så vi har et 

problem. Jan Nielsen, FK huset, oplyser, at færdiggørelse først finder sted når sidste 



grund er bebygget. FM laver ny henvendelse til PL (uge 21) og opfordrer dem til at 

gå ind i sagen. 

Brev fra H. Prytz: Udbedring af skader bør foretages af FK hus. Vedr. græsslåning. 

Vi foreslår en fællesordning som på Slåenvej,  

 

6:Hybenvej og Brombærvej: 
Hybenvej: Har ved henvendelse til kommunen fået lovning på færdiggørelse. 

Brombærvej: Vi skriver til kommunen ang. færdiggørelse. Sidste nyt: Beboere på 

Brombærvej etape 1 har uge 21 fået brev fra kommunen ang. færdiggørelse. Den 

starter nu. Den ansvarlige ingeniør oplyser, at det bliver med SF-sten. Han lover også, 

at der kommer vejskilt op ved den nordlige indkørsel. - Så brevet er stillet i bero. 

 

7: Parkering af tunge køretøjer m.m. 
Torsten laver liste over ulovlige parkeringer, som Erik derefter sender til kommunen. 

 

8: Næste møde: 
28. maj 2009 kl. 16:30, på Faxe Vandrerhjem. ” Strategi samt dialog med 

kommunen.” 

Arne laver agenda og kontakter kommunen ang. deltagelse af kommunal 

repræsentant. 

Næste ordinære møde fastsættes den 28. maj. 

 

9: Eventuelt: 
Brev ang. fodbold lørdag fm rundsendes. Erik. 

Connie undersøger ny løsning vedr. skilte ved indgang til det grønne område. 

Erik sender brev ang. græsslåning sendes til Hanne Prytz. 

 

Torsten Kindvig 

Sekretær 

 


